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Geacht provinciebestuur,

Geachte leden van de commissie Ruimte, wonen en klimaat,

Geachte leden van de commissie Economie, financiën en bestuur.

Ik ben voorzitter van een tennisvereniging in de provincie.

Ruim een week geleden stuurde ik namens ons verenigingsbestuur een verzoek in om in het kader 
van verduurzaming subsidie aan te vragen voor een project waardoor onze vereniging substantieel 
energie (en kosten) kan besparen. 

Van een verenigingsondersteuner uit onze gemeente heb ik begrepen dat onze aanvraag 
waarschijnlijk te laat is ingediend om subsidie toegekend te krijgen.

De subsidiepot bevat(te) 1 miljoen euro. Verenigingen kunnen voor projecten als dat van ons een 
bedrag van 25.000 euro subsidie ontvangen. Dat betekent dat waarschijnlijk 40 
verenigingen/organisaties in Noord-Holland dit jaar in aanmerking komen voor de subsidie en dus 
een verduurzamingsproject gaan realiseren.

De subsidiepot is half februari opengesteld en een maand later is onze vereniging dus waarschijnlijk 
te laat. Bij afwijzing gaan we dit jaar dit project niet uitvoeren en hopen in 2023 opnieuw de subsidie 
aan te kunnen vragen. Helaas zullen dan prijzen en rente voor een lening gestegen zijn. 

In de krant zie ik vandaag een paginagrote advertentie van de rijksoverheid met de oproep: "Zet ook 
de knop om". Een begrijpelijke oproep in het licht van de ontwikkelingen in de afgelopen weken.

Het zou de Provincie Noord-Holland sieren wanneer het budget dat voor verduurzaming beschikbaar 
is gesteld alsnog wordt vergroot, zodat verenigingen als de onze dit kalenderjaar fors werk kunnen 
maken van de oproep tot verduurzaming.

Het mes snijdt aan drie kanten: wij kunnen echt met spoed werk maken van verduurzaming; 
financieel is het gunstig voor de vereniging en als vereniging dragen we uit dat verduurzaming een 
hoge prioriteit heeft.

Met vriendelijke groet,

Voorzitter tennisvereniging L.T.C. Anonymus

Purmerend


